
Subject: Становище относно предлаганите промени в Наредбата за прием в детски ясли и 
градини 

 

Здравейте, 

изпращам моето становище относно предложението на група родители за премахване 

на преференциалната точка от посещавана ясла. 

Аз съм самотен родител от кв.Витоша ВЕЦ Симеоново. В нашата единствена детска 

градина тази година нямаше никакъв шанс да приемат дъщеря ми в ясла по социален 

критерий( по общ абсурд) и имахме късмет да я приемат в съседния район в 69СДЯ. За 

да си запази мястото ще тръгне на ясла на 11 месеца и половина,а аз ще се върна на 

работа,защото няма нито кой да ни помага финансово, нито за гледане. След 2 години 

ще кандидатстваме наново-аз дори не се надявам на прием в кварталната градина,но 

бях спокойна,че все пак ще има допълнителна точка и имаме шанс и в съседните 

райони. Ако се премахне тази преференция всички като нас отново излизат извън 

системата и трябва да разчитат на късмет. Което по никакъв начин не облекчава 

кандидатстването.  

С уважение,  

Ралица Петкова  
 


